
Ентони Фаучи: АстраЗенекина вакцина добра, постоји потреба да се реши питање њене безбедности, али Америци можда није потребна
уторак, 13 април 2021 12:56

 Највиши амерички здравствени званичник за заразне болести доктор Ентони Фаучи
изјавио је да је ефикасност АстраЗенекине вакцине добра и да постоји потреба да се
реши питање њене безбедности, али да она Америци можда није потребна због
испорука осталих вакцина.

  

„Сматрам да је АстраЗенекина` вакцина добра са становишта ефикасности и уколико се
реше питања безбедности у ЕУ“, рекао је Фаучи за ББЦ.

  

Он је додао да није јасно да ли ће САД икада користити ову вакцину, али да у овом
тренутку изгледа да јој она није потребна.

  

„То није негативна оптужница против АстраЗенеке, него је само могуће да нам
АстраЗенекина вакцина неће бити потребна с обзиром на залихе од осталих компанија“,
рекао је Фаучи.
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Европски регулатори воде истрагу о АстраЗенекиној вакцини против ковида-19 због
случајева ретке тромбозе. Ова појава није доказана у САД.

  

(Срна)
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